
MOTIE  vreemd aan de orde van de dag

Onderwerp: Vervolgstappen zwembad de Zeehoek
Agendapunt: D.2
Ingediend door: Y. Nijsingh (D66), R. Manshanden (GroenLinks)

De raad van de gemeente Medemblik, in de vergadering bijeen op 19 december 2019;
gelet op artikel 34 van het Reglement van orde voor vergaderingen en andere 
werkzaamheden van de raad gemeente Medemblik 2019,

Constaterende dat:
 De raad op 31 oktober 2019 het voorstel van het college ‘Het nieuwe zwembad 

locatie Wervershoof’ om te komen tot de nieuwbouw van Zwembad de Zeehoek van 
de agenda heeft gehaald;

 De raad en het college sinds 2016 onderzoek doen en stappen zetten om te komen 
tot renovatie of nieuwbouw van Zwembad de Zeehoek in Wervershoof;

 Er sinds 2016 4 rapporten, 10 amendementen en 3 moties zijn geproduceerd om te 
komen tot een besluit;

 De subsidie aan het zwembad in 2015 €205.367, in 2017 eenmalig €307.831 en in 
2018 en 2019 rond de €275.000 bedroeg; 

 Het stichtingsbestuur eigenaar van het zwembad is en de gemeente daardoor geen 
post afschrijving/reservering nieuwbouw voor het zwembad heeft opgenomen in de 
begroting.

Overwegende dat:
 Het college alleen met een duidelijk kader vanuit de raad dit dossier tot een goed 

einde kan brengen;
 De raad een keuze moet maken over de wat hij de komende 40 jaar aan middelen 

wil besteden aan een overdekt zwembad in Wervershoof;
 Toen de raad ervoor koos om de variant ‘nieuwbouw’ verder te onderzoeken de 

kosten voor deze variant geraamd waren op €8.100.000, het college raamt de 
kosten nu op €13.000.000;

 Het waarschijnlijk niet haalbaar is om binnen de hoogte van de huidige subsidie 
(€275.000) een nieuw zwembad te bouwen en exploitabel te houden; 

 Een verhoging van 50% van het huidige subsidiebedrag een redelijke verhoging is 
waarmee de kosten t.o.v. de baten (aantal gebruikers) in balans blijft; 

 Hiermee minimaal een budget van €5.500.000 (€137.500 x 40 jaar) vrij komt voor 
de investering van een nieuw zwembad;

 Uit een eerder rapport naar voren kwam dat een renovatie plus bad €4.500.000 zou 
kosten. Met een verhoging van het jaarlijkse budget voor het zwembad van 50% 
moet dus veel mogelijk zijn;

 De gemeente toe wil werken naar een circulaire economie, renovatie, behoud en 
hergebruik van gebouwen en materialen daarbij horen.
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Draagt het college op:

Binnen een jaar de volgende opties te heroverwegen/onderzoeken en met een voorstel 
naar de raad te komen:

1. Renovatie of nieuwbouw op huidige locatie zwembad de Zeehoek
2. Sobere en effectieve nieuwbouw op een andere locatie

Bij alle opties dienen de volgende kaders terug te komen:
- Het maximale bedrag dat jaarlijks aan het zwembad wordt besteed (investering en 

exploitatiesubsidie) mag niet hoger zijn dan €412.500 (150% huidige subsidie);
- Het zwembad moet voldoen aan de eerder gestelde duurzaamheidseisen;
- Het zwembad moet minimaal voldoen aan de gebruikersmogelijkheden die het 

huidige zwembad de Zeehoek heeft;
- Bij de aanbesteding wordt gestimuleerd dat een regionaal consortium kan 

deelnemen.
- Opties tot cofinanciering worden onderzocht en meegenomen.

Spreekt uit:
wanneer de genoemde opties met bijbehorende kaders niet haalbaar blijken: te besluiten 
niet verder te gaan met dit dossier. Zwembad de Zeehoek zal dan tot het technisch niet 
meer verantwoord is open blijven. 

Ingediend door:
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